
     
PROTOKOLL
Tid: Måndag 2023-06-19
Plats: Savannen
Närvarande: Leif Åkerblad

Harriet Andersson
Ove Larsson
Håkan Ohlin
Per-Olof Samson
Elisabeth Schade Dahlström
Gisela Andersson

§ 1 Mötet öppnas
Ordförande hälsade välkommen och förklarade mötet öppnat.

§ 2 Fastställande av dagordning
Förslag till dagordning fastställdes.

§ 3 Val av justerare
Att justera dagens protokoll jämte ordförande valdes Harriet Andersson

§ 4 Föregående protokoll 
Föregående protokoll genomgicks, under §6 stryks meningen ”Många frågor förblev 
obesvarade … ”därefter godkändes protokollet och lades till handlingarna. 

§ 5 Kassörens rapporter
P-O presenterade resultat- och balansrapporter. Föreningen har fått det kommunala bidraget 
på 78100:-

§ 6      Rapporter: Aktivitets-, Program/servering/rese-, Service-kommittéerna, 
Medlemssekreteraren, antal medlemmar, KPR/RPR

            Elisabeth visade upp protokollet från senaste KPR mötet. En pärm för kommande protokoll
            från KPR placeras inne på expeditionen
            RPR/ Georg Tegstam vår representant i det regionala pensionärsrådet har länge framfört
            önskemål om en ny indelning. Leif kontaktar SPF centralt och föreslår detta. 
            Förslag att bjuda in Kjell Hansson på ett av höstens styrelsemöte för att fortsätta denna 
            diskussionen.
            Håkan har deltagit i planeringsmöte för höstens resor. Ett 10-tal förslag diskuterades då
            ex. besök i Karlstad för att se Lerins konst, resa till skärgården, besök i Varnhem, Akvarell-
            museét. Nytt möte i augusti.
            Påpekade att expeditionen är stängd fram till v. 34
            Medlemsantalet uppgick i början av juni till 840 personer.
            Harriet meddelade att flertalet cirklar startar i september. Ev tillkommer någon ny aktivitet
            som Gå-fotboll.
            Ove berättade om mötet med Vuxenskolan den 1/6 och betydelsen av att cirkelledarna
           lämnar sina rapporter för att vi ska få bidrag därifrån. Om någon ledare behöver stöd för att 
           lämna sin rapport digitalt, kan styrelsen erbjuda hjälp med detta.



          Ove köper in 30 ex av Senioren för att placeras ex. på vårdcentraler.
          Höstens onsdagsmöten har planerats med start 13/9 då Sven Carrgård informerar om
          hemsidan. Under hösten kommer bl.a Tommy Grapenholm och berättar om 1869, 
          naturfotograf ChristofferSahle´n visar bilder, H-O Andersson ordnar ett 
          Quiz, årets Lucior, underhållning av Henrik Strömberg. Dessutom ordnas en jazzkonsert i 
          Pingstkyrkans lokal den 27/9 dit medlemmar och icke medlemmar bjuds in. Inträdet och 
          annonsering diskuterades – inget beslut.

§7      Sommaraktiviteter, beredskap 
          Ingen speciell tillsyn ansågs nödvändig men vi kan alla känna visst ansvar för att kolla brev- 
          lådan och omgivningen runt lokalen.

§8 Inkommen post 
Endast en felaktig faktura inkommit. Leif har åtgärdat.

§ 9 Övriga frågor
Hans Zachrisson har lyft frågan om ett samarbete med Aktiva Seniorer för att anordna en   

            oktoberfest. Vi är positiva till detta och låter Hans ansvara för kontakten.
P-O föreslog att föreningen skaffar kort på Coop för inköp av diverse varor. P-O ordnar

           detta på bästa sätt.
           Harriet berättade om stadgeändringen i AIF. Lars Larsson fortsätter att vara vår representant.
           Ännu en gång funderade vi på hur vi välkomnar nya medlemmar på bästa sätt. Förslag att  
           Ove hälsar dessa välkomna på onsdagsmötena, att vi ser till att ta kontakt med dem där men  
           också tar en telefonkontakt tidigare.

§ 10 Kommande styrelsemöte
Nästa styrelsemöte måndagen den 28/8  kl.9.30 i Savannen.

§ 11 Mötet avslutas
            Ordförande tackade för vårens arbete, önskade en Glad sommar och förklarade mötet

 avslutat.

Gisela Andersson
sekreterare

Justeras

Leif Åkerblad Harriet Andersson


